
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 2. oktober 2012 kl. 19.00 

 

Fraværende: Kjarstein, fraværende uden afbud: Svend Aage,  

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 4. september 2012 blev godkendt.  

 

1. Opfølgningsliste. Listen blev gennemgået og vil blive tilrettet. Debat omkring udlicitering/delvis 

udlicitering fortsættes. Fordele og ulemper drøftes på kommende møder. Et hegn er opført udenfor 

skel. Lars undersøger, hvor skelpælene står, derefter tages stilling til, hvad der skal ske i sagen. En 

sti på Kolt Østervej trænger hårdt til nye fliser. Lars undersøger, om penge fra Vejfonden kan 

bruges til formålet. En beboerhenvendelse vedr. gener i forbindelse med fejning i området blev 

drøftet. 

 

2.  

Bentes bunke. Et par beboerhenvendelser blev drøftet og vil blive behandlet. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Niels og Jørn har haft møde med Martin Højholdt fra Aarhus kommune 

vedr. frirumsbeskæring på stien langs støjvolden. Sidstnævnte vil sørge for beskæring på begge 

sider af stien. Flere steder er stien ikke farbar, når det har regnet, hvilket også vil blive udbedret af 

Aarhus kommune. Ejerforholdet af stien og de omkringliggende arealer er blevet præciseret.  

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter udarbejder kvartalsopgørelse, som vil blive mailet til bestyrelsen. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Aage fraværende. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). Ikke noget nyt. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Vedrørende reklamation over asfaltrevner i etape 11, 

har asfaltfirmaet foretaget boreprøver og udarbejdet en rapport der viser, at det er underlaget, der er 

problemet. De opståede asfaltrevner forsegles til vinter. Tømning af alle regnvandsbrøndene i 

området er igangsat. Niels følger op på det. 

 

8. 

Orientering fra kommunikation intern. Kjarstein fraværende. Terminer for fremtidige nyhedsbreve 

blev aftalt. 

 

9. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars oplyser, at der på den kommunale sti ved 

Oasen og børnehaverne, bliver repareret asfalthuller i 2012. Der bliver muligvis lagt et nyt slidlag i 

2013.  

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille undersøger fast pris på multi-bane. 

 

12.  

Eventuelt. Ingenting. 

Referent: Bente Jensen 


